
Januar 2021 

10 dages forespørgsel vedrørende ikke forbrugte feriemidler på botilbud 

Af rådmandens redegørelse til Venstre af den 18. november 2020 fremgår det, at der på 

Stautruphus i 2020 har været en feriepulje på 144.000 kr. til ferieaktiviteter for beboerne, 

men at der kun er blevet brugt 29.000 kr. på at afvikle forskellige aktiviteter. De pårørende er 

frustrereret over der, særlig i en coronatid, ikke har været opmærksom på at afvikle 

coronavenlige udendørs aktiviteter, idet de aktiviteter har været er af særlig betydning for 

denne gruppes mentale velbefindende. Det er oplyst af Rådmanden at de resterende 

feriemidler vil overgå til næste år. 

1: Denne redegørelse giver Venstre anledning til at spørge om det ikke netop er i en coronatid, 

at der bør bruges allerede afsatte midler til at sikre, at beboerne kommer ud i det fri, hvor 

smitterisikoen er mindst.? 

2: Venstre ønsker også at få oplyst, hvordan tilbageløbet af feriepengene fra Stautruphus 

været i 2018 og 2019 har været? 

3: Hvordan ser feriepenge tilbageløbet ud på de andre bosteder, i årene 2020, 2019, 2018? 

4: Hvilke skridt har rådmanden taget for at sikre ferie/eller alternativer dertil, for beboerne på 

kommunens bosteder? 

5: Udbetales der også særlige feriepenge til de private/selvejede tilbud i kommunen? 

 

På forhånd tak for hjælpen 

Almaz Mengesha, Venstre 


